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Dank je wel voor de informatie. Heel fijn om iets meer inhoudelijk inkijk te krijgen in waar VWS op dit moment mee bezig is. Tot

nu toe is het voor mij een black-box.

@minvws.nl]

Deze zin in jouw mail viel me op...

Daarbij gaat het onder meer over de vraag of rijksregelingen die voor alle bedrijven gelden ook voor zorginstellingen gelden.

Bij het aankondigen van de algemene maatregelen voor ondernemers had ik de indruk dat het voor alle ondernemers in

Nederland zou gelden. Maken we het nu niet nodeloos ingewikkeld om voor zorgondernemers weer wat anders af te spreken.
Dan snappen de ondernemers het zelf toch ook niet meer. Er staat in de brief dat als ze ondememers steun krijgen van de

zorgverzekeraar, ze afzien van steun van de algemene maatregelen. Dat lijkt me in de uitvoering heel lastig te controleren. Zou

het een idee zijn om de rijksmaatregelen eerst te |aten gelden en dan indien nodig, on top extra hulp van de zorgverzekeraar.
Dan is het zeker voor kleine aanbieders ook veel duidelijker waar ze eerst heen moeten.

Zomaar een idee, ook vanuit mijn ervaring ois [EERWe moeten het, zeker in deze tijd, zo eenvoudig mogelijk
maken denk ik.

Doe ermee wat je wilt, ik hoop op deze manier een bijdrage te leveren., buiten verzoek

buiten verzoek

Hartelijke groet,
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Beste allemaal,

Dinsdag ging het in koffie verzekerd ook over de informatieverschaffing rondom de crisis. Dat is nog zoeken. Ik heb elke ochtend

crisisoverleg met de minister. En in de avond gesprek met

Ren
directeuren LZ. Ik ga in ieder geval proberen op basis

daarvan jullie regelmatig mail te sturen met de elementen die onze directie het meest raken. Verder gaan we in mt nog

doorpraten over hoe we intern Z ons kunnen organiseren rondom alles wat er gebeurt qua crisismaatregelen en hoe de

verbinding met het team bij DGV gemaakt kan worden. Als jullie daar suggesties bij hebben, hoor ik ze graag!

Voor nu een paar actuele ontwikkelingen:

Brief kabinet

Gisteren is omvangrijke brief van het kabinet naar de TK gestuurd met daarin alle maatregelen en aanpak. Zie bijlage. Voor ons

is de meest relevant de passage over de financiele kosten van de crisis.

Brief ZN over overige zorgaanbieders
Vorige week heeft ZN al een brief gestuurd over de financiering en kosten voor de acute zorg. In de afgelopen week is er druk

gesprek geweest met ZN over de overige zorgaanbieders. Veel discussie over wie welke kosten moet dragen. VVerzekeraar

realiseren zich dat ze een rol hebben. Maar zijn huiverig om teveel risico te lopen en vragen comfort aan het Rijk. Daarbij gaat
het onder meer over de vraag of rijksregelingen die voor alle bedrijven gelden ook voor zorginstellingen gelden. En ook of het
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onderscheid gecontracteerd/ongecontracteerd. Gisteravond is ondanks alle afstemming plotseling een vage brief verschenen, zie

bijgaand. Zie ook mail van [EER van net.[IESEkunnen morgen anders een toelichting geven bij KV.

Akkoord Rijk en VNG over financiéle duidelijkheid jeugdzorg en maatschappelijke ondersteuning
Eerder deze week is de brief verschenen met de set afspraken met gemeente over de financién! (zie bijlage).

Debat Corona vandaag
Vandaag is het debat. Het zou kunnen dat er vragen over financieen gaan, en over de brieven van de verzekeraars en de VNG.

Maar zal denk ik voornamelijk gaan over aantal ic bedden, beschikbaarheid van testen en de communicatie vanuit het kabinet.

Publiekscampagne VWS

Vandaag start VWS de publiekscampagne "Alleen samen krijgen we corona onder controle’. Onder andere via dag- en huis-aan-

huis-bladen.

Project rondom kwetsbhare ouderen

Vanuit LZ zijn ze bezig met project rondom kwetsbare ouderen. Het gaat dan met name om ouderen die extra zorg nodig hebben,

maar nog niet voor het ziekenhuis in aanmerking komen. Dit raakt ons ook omdat verzekeraars gevraagd wordt een coordinerende

rol te spelen in de regio (bijv in de verdeling tussen verpleegtehuizen) en er een financiele component aan zit. OaIEE
hiermee bezig.

Niet-corona prio’s
- A.s. vrijdag worden de niet- corona prioriteiten besproken in de BR. Wij hebben al input geleverd.
- Er komt ook brief over welke dossiers on hold worden gezet. Er wordt ook gekeken naar wetgevingstrajecten

Tot zover. Morgen is er een extra koffie verzekerd. Alle ruimte voor vragen of suggesties! Mochtje specifieke punten hebben, laat

het [EXER er mij weten.
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